

# QLGDY-全自动电脑量革+LOGO打印

产品名称	QLGDY-全自动电脑量革+LOGO打印
公司名称	常州市风靡电子设备厂
价格	110000.00/台
规格参数	品牌:风靡 型号:QLGDY
公司地址	江苏 常州市钟楼区 新昌路118-68
联系电话	86-0519-86969973市 18112315501

## 产品详情

qlgdy-全自动电脑量革+logo打印

qlgdy-auto leather measruing machine+ logo stamper

---风靡独创，填补国内空白

design by fengmi original, fill the gaps of china.

用途：在测量成品皮革面积的同时，在皮革上打印多个logo

use: after measruing the finished leather, stamping the logo on leather.

特点：

- 1、在保留量革机全部功能的同时，多个logo印章机构与量革机形成联动，每测量完一张皮，可以在皮革上打印尺码的同时，打印多个logo标志。logo打印的位置和距离可以设定。
- 2、每台机器标准设置为3个logo打印头，最多可以增加至5个。
- 3、输送部分采用tpu皮带，具有不会断裂，经久耐用。
- 4、logo印章机部分设计了升降装置，可以方便进行色带更换。
- 5、该设备目前为风靡独创，填补了国内空白。
- 6、量革机部分技术参数（参见glglwsq-全自动滚筒式量革机）

feature

1. keep the original leather measuring machine ' s function, have one and more logo stamper. after check the leather, stamping the size on leather it could stamp one and more logos. the stamp location and distance can be set.
2. every machine could be set 3 logo stamp heads, most for 5.
3. we use tup belt for transport, no fracture , durable.
4. the logo stamper use race set , easier to change the hot stamping foil.
5. this system design by fengmi original, fill the gaps of china.
6. the technical parameters of leather measuring machine please check the gglwsq .